
Blomsterbede i Grundejerforeningen Saloparken 1. 
Efter en succesrig og lang blomstring i de 2 blomsterbede vi fik etableret i sommers - dels mellem 
område 6 og 8 og dels syd for område 5 og 6 - står der nu afblomstrede planter tilbage. 
Vi vil ikke klippe de 2 områder ned før foråret, da der dels kan være frø, som fugle kan have glæde af 
i løbet af vinteren og dels kan planterne danne skjul for insekter og smådyr. 
 
Bestyrelsen har indtryk af at blomsterbedene har været til glæde for områdets beboere og mange 
forbipasserende og vi har planer for udvidelse til foråret med  flere bede. 
Desuden etablering af 1 - 2 kvashegn, som Odder Kommune giver tilskud til. 
På forårets generalforsamling vil der blive fremlagt forslag om omfang og placering for begge 
projekter til beslutning. 
 
På vegne af bestyrelsen Saloparken1   
Finn Holmgaard, område 4. 
 


